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2004:27 Interpellation av Birgitta Holm (m) om 

tilldelningen av kompetensfondens pengar 
 
 
Kompetensfonden tillkomst där två miljarder tas ur stadens förmögenhet, är 
endast ett sätt att kringgå lagens bestämmelser om en budget i balans. En stor 
majoritet av de olika projekt som hittills presenterats är heller inte av 
engångskaraktär som stipuleras i regelverket kring fonden.  
 Adekvat kompetensutveckling är av central betydelse för stadens 
verksamheter och för den långsiktiga förmågan att rekrytera arbetskraft. Beslut 
om kompetensutveckling  bör emellertid fattas så nära verksamheterna som 
möjligt och det finns en överhängande risk för att stadens verksamheter tar 
inrättandet av kompetensfonden till intäkt för att kraftigt dra ner på de egna 
satsningarna på kompetensutveckling. Det vore mycket olyckligt. 
 I Farsta stadsdelsnämnd finns det dock många personer som önskar deltaga 
i kompetensfondens utbildningar men enligt de uppgifter som kommit 
tjänstemännen tillhanda så får inte alla som vill gå vårdutbildning med stöd 
från kompetensfonden göra detta pga. att de inte uppfyller behörighetskraven 
till utbildningarna. Detta är inte något som varit känt för förvaltningen och det 
är många som höjer på ögonbrynen kring dessa oklarheter kring 
kompetensfondens inriktning och regelverk. Uppenbarligen har 
kunskapsöverföringen kring regelverket brustit.  

1. I vilken utsträckning har de olika förvaltningarna fått kännedom om de 
regler som styr användandet av kompetensfonden? 

2. Vad avser borgarrådet göra för att tillse att regelverket blir allmänt 
känt? 

 
Stockholm den 30 mars 2004 
 

Birgitta Holm 


